
                   

Referat 
Bestyrelsesmøde i Dansk Lagotto Klub 
 
Dato: 25. januar 2025 
Tid: kl. 19 - 21.15 
Sted: Online på Zoom 
 
Mødet er aftalt 11. december 2024 
 
Deltagere: Anne Møller (AM),  Claus Lidbjerg (CL), Dorte Holsting (DH), Flemming Christensen (FC), Mette Nørlev (MN), Pernille Leding (PL), Steffen Wied (SW) 
Gæster: 
Afbud:  
Ordstyrer: PL 
Referent: FC 
 

Dagsorden:  Underpunkter: Referat:: 

1. Godkendelse af dagsorden  - Godkendt 

2. Orientering fra formand, 
næstformand og sekretær 
samt indkommen post 

- Medlemsstatistik 
- Fra DKK: avlsanbefalinger er ændret til avlskrav 
- PL har fået flere forespørgsler om trøffeltræning for andre 

hunderacer. Vi fastholder, at vi ikke er en trøffelklub, men en 
lagottoklub, som tilbyder relevante aktiviteter for lagottoer. 

 
 
 

- I 2024 har der været 98 indmeldelser og 47 udmeldelser, dvs. 
nettotilgang på 51 til total 361 medlemmer.  

- Pr. 02.01.2025 Var der 66 restanter. Første rykker udsendt 
06.01.2025. 12 udmeldt. 26 betalt. Herefter 23 restanter. Anden 
rykker udsendt 11.01.2025. Herefter 2 udmeldt og 11 betalt. 10 
restanter, som forventes udmeldt pr 31-01. 13 nyindmeldte i januar 
2025. Aktuel status: 359 medlemmer. 

- Er rettet på de relevante sider på hjemmesiden 
- Webinaret med Julie har været vist ialt 100 gange. Der har været 

flere tilfredse tilkendegivelser og efterspørgsel på flere aktiviteter 
med Julie. 

-  

3. Hjemmeside og FB - Facebook 
- Hjemmesiden  
-  

- Vi fastholder det gældende navn på gruppen. Vi skal med jævne 
mellemrum gøre opmærksom på, at indlæg ikke repræsenterer DLKs 
holdning. Den skal findes på hjemmesiden. Men vi skal samtidig være 
mere aktive med at besvare spørgsmål uden at indgå i polemik. 

- Sundhedsudvalget arbejder på revision af sidens informationer om 
sundhed og opdræt. 

 



4. Økonomi 
 

- Status 
- Budgetter 
- Kørselstakster opdateret 

 

- Status for regnskabsåret 2024 viser et overskud på 10.294,60. Det 
er meget tilfredsstillende. Der er aftalt møde mellem kasserer, 
regnskabsfører og bilagskontrollant for afslutning af årsregnskabet. 

- Ud fra tendensen i indmeldelser/udmeldelser kan den forventede 
kontingentindtægt 2025 opjusteres i budgettet- 

- Kørselstaksterne er reguleret til kr. 3,81/km for takst 1 og kr, 
2,23/km for takst 2. Det er rettet i formularerne. 

5. Opfølgning vedr. aftalte 
arbejdspunkter 

- Folder - PL og CL arbejder videre med folderen ud fra den eksisterende 

6. Drøftelser 
 

- FB-gruppen     
- Seminar med Julie 
- Forslag til vedtægtsændring (bilag) 
- Sikring af kontinuitet i det administrative arbejde 

(skyggesekretær) 
- Forberedelse af GF 

- FB er behandlet under pkt. 3 
- DH arbejder videre med planerne om trøffelseminar med Julie 

Stopforth. Vi sigter mod ult. august- primo september på Fyn. Og 
evt. gentagelse af seminar i december. 

- Forslag til vedtægtsændring godkendt efter check v./PL 
- SW med assistance af Kirsten Wied oplæres i 

medlemsadministrationen og tilmeldinger til events samt 
hjemmesideadmnistration, Bestyrelsen udtrykker tilfredshed med at 
opgaverne fremover kan bestrides af flere. 

- GF: Vi følger planen. Beretninger fra udvalgene sendes til formanden 
snarest muligt 

7. Nyt fra udvalgene - FCI trøffel-søgningsudvalg  
- Nordisk samarbejde 
- Sundhedsudvalg 
- Trøffeldommer 
- Trøffeludvalg 
- Udstillingsudvalg  

- Der var været afholdt møde i FCI-udvalget, som var præget af dårlig 
internetforbindelse og sprogproblemer. Det er uafklaret om der kan 
skabes enighed om fælles regler for arbejdsprøvning. DH tager 
kontakt til DLK mhp assistance og støtte.Næste møde er 12-03-2025. 

- Nordisk: der var svensk deltagelse ved nytårsarrangementet på 
Sjælland. 

- Sundheds- og udstillingsudvalgene mødes fast en gang i måneden. 
Arbejder med hjemmesideindhold, bl.a. planer om små 
instruktionsvideoer. Man arbejder med planer om dobbeltudstilling 
ved Raduno 2025 og en udstilling med italiensk dommer i 2026. DH 
aftaler plads på Vilhelmsborg til CdC, find trøffel! og udstilling. 

- Trøffeludvalg: SW træder ind i udvalget. De planlagte TBCer gøres 
klar til publicering og tilmelding. 

- Dommer: der skal aftales et møde, så konkurrencerne kan oprettes 
hos DKK. 

8. Punkter til nyhedsbrev - Nytårsarrangementerne - CL skriver om arrangementet på Sjælland og uploader billeder. DH 
skriver om arrangementet i Jylland. Billederne er publiceret på 
hjemmesiden 

9. Punkter til næste møde - Videre planlægning af GF 
- Godkendelse af regnskab 2024/Budget 2025 

 

 



10. Eventuelt -   

11. Dato for næste møde 19. februar  

 

 


